
Lidköping

PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE

Dag: fredag 27 oktober 2023   Tid 9.30 -12.00
Plats: Wennerbergsgården

Närvarande:
Ann-Christine Hagaeus, Ordf
Lisbeth Jansson, Sekr
Kerstin Friberg, V Ordf 
Christina Ulfström, Kassör - frånvarande
Svante Johnsson, IT-frågor
Thomas Carlsson, Medlemsmöten 
Tore Larsson, Studieansvarig - frånvarande
Reinhold Svensson, medlemsfrågor 

    
     Klockan 11.00 kommer valberedningen på besök – Nils Fredell, Johnny   
     Thim och Ulla Frisén

1. Mötets öppnande
 Ordföranden förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkännes.

3. Föregående protokoll//Lisbeth Jansson
Styrelsen går igenom och godkänner föregående protokoll. 
 
4. Ekonomisk rapport/nuläge//Christina Ulfström 
- Tiokort 
Eftersom kassören är frånvarande beslöts att ta upp detta ytterligare vid ett 
senare möte.
-Mattcurling.
För att täcka SPF:s kostnader hyrs lokalen ibland ut av oss till andra 
intressenter.
A-C och Christina kommer att se över hur kostnader och intäkter skall 
fördelas.

5. Medlemsmöten// Thomas Karlsson
- Månadsmöte rapport.
Thomas avlade en kort rapport från det senaste mötet då Kjell Öhman 
informerade om ekonomiska och juridiska frågor av speciellt intresse för 
äldre.
- Arbetsgrupp för mötesverksamheten
Nästa möte är modevisning torsdag 23 november. I December kommer Råda 
Ungdomskör och går lucia för oss vid två tillfällen. Vi bokar lokal för ombyte 
samt fika.
Ytterligare en person har anmält intresse för att vara med i arbetsgruppen-
Kenneth Hansson.
Kjell Öman har erbjudit oss fem platser i hans kommande cirkel i Skövde om 
intresse finns.



En studiecirkel i Tryggare Ekonomi kommer att startas upp med Lars 
Karlsson som ledare. Detta kommer att annonseras på hemsidan och kursen 
kommer att startas upp i november med preliminärt tre träffar.

6. Medlemsfrågor // Reinhold Svensson
- Brevutskick till 67-åringar/ Information till nya medlemmar, rapport
1029 st medlemmar i dagsläget.
Mötet för nya medlemmar var bra. 16 nya medlemmar kom på mötet och 
många av dessa har uttryckt sin uppskattning.
Ingen av de 67-åringar som fått inbjudan har anmält intresse i dagsläget. 
Vi diskuterade lite om vilka målgrupper vi skall vända oss till i framtiden mm.
Inget beslut togs.

7. Kurser/Studier// Tore Larsson
Vi tar beslut om att kursen Tryggare ekonomi skall startas upp i november.
Frågan togs också upp om vi ska starta upp ytterligare grupper för användande
av mobiler eller surfplatta tex. 
Beslut tas om att Svante ska jobba vidare med frågan och jobba fram ett 
förslag till mail som kan gå ut till medlemmarna.

8. Wennerbergsgården// Tore Larsson
Eftersom Tore är frånvarande tas frågan inte upp vid dagens möte.

9. Fortsatt mötesplanering våren 2024//A-C Hagaeus
    - Årsmöte
    Detta kommer att äga rum i slutet av februari månad som tidigare. Exakt  
    datum bestäms senare.  
    - Styrelsemöten 
    Hålls en gång i månaden. Dag och datum spikas senare.
    - Arbetsmöten
    A-C kommer att kalla till arbetsmöte vid behov

   10 Diskussion om ”vem gör vad” vid olika aktiviteter// om tiden tillåter
   Frågan kommer att tas upp på ett separat arbetsmöte 10 november

   11. Övriga frågor
   Inga övriga frågor.
   
   Nästa möte: 
   Arbetsmöte fredag 10 november kl. 9.30

   Ann-Christin Hagaeus                                   Lisbeth Jansson
   Ordförande                                                    Sekreterare


